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ZAPISNIK 

S 10. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 
 

10. sjednica VMO Škurinjska Draga  održana je 11. 5. 2011. (srijeda) s početkom u 16:00 sati u 
prostorijama MO Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
1. Pavao Mataija, predsjednik VMO 
2. Stjepan Kamber, zamjenik predsjednika VMO 
3. Franko Bako, član VMO 
4. Andrej Briščik , član VMO 
5. Zoran Plavčić, član VMO 
6. Dragana Ivošević, tajnica MO 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
  
1. USVAJANJE PRIJEDLOGA PLANA KOMUNALNIH PRIORITETA ZA 2012. GODINU 
2. OČITOVANJE NE PRIJEDLOG RIJEKA PROMETA – RASKRIŽJE OSJEČKA – 

MIHAČEVA DRAGA 
3. PRIPREME I DOGOVOR O REALIZACIJI TURNIRA U BRIŠKULI I TREŠETI I ŠAHU  
4. OČITOVANJE O ZAMJENSKOJ LOKACIJI PO PRIORITETIMA ZA 2011. 
5. IZVJEŠĆE O EKOLOŠKOJ AKCIJI 23. TRAVNJA 2011. 
6. RAZNO 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
  
 
 
AD 1 

Predsjednik Vijeća Mjesnog odbora Mataja Pavao pročitao je popis prijedloga Mjesnog odbora za 
ureñenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture u 2012. godini. – prioriteta. U diskusiji je 
naglašeno da su svi zahtjevi grañana uvršteni na listu. Vijeće je jednoglasno donijelo. 
 
 
 
Zaključak 



  

 
• Usvaja se lista prijedloga radova za ureñenje i održavanje objekata komunalne 

infrastrukture – priorieta za 2012. godinu.  
    
    

 
AD 2 
 
 
Nakon diskusije po prijedlogu Rijeka prometa, čiji su prijedlog s pozivom dobili  svi članovi, Vijeće 
je donijelo slijedeći   
 
 
Zaključak 

 
Prihvaća se prijedlog Rijeka prometa da se poveća protočnost izlaska vozila iz Mihačeve 
drage tako što će se premjestiti pješački prijelaz sa sjevernog privoza Osječke na južnu 
stranu predmetne prometnice. 
 
 
AD 3 
 
 
Predsjednik Vijeća Pavao Mataija je po ovoj točki dnevnog reda predložio da se turniri u šahu 
održe na jesen a turniri u briškuli i trešeti 28. svibnja prema dogovoru.  Nakon diskusije Vijeće je 
donijelo 
  
 
Zaključak 
 

• Dogovoreno je da će se sportski turniri održati  28. svibnja.   Za realizaciju zadužuju 
se svi članovi Vijeća, posebno predsjednik Mataija.  Turnir u briškuli i trešeti kao i 
šahu će se u Bistrou Katarina. Malonogometni turniri i turniri u šahu održat će se na 
jesen.  

• Što se financijskog dijela organizacije ovoga turnira tiče dozvoljeni rashodi za ovu 
sportsku manifestaciju su 50% od planiranog iznosa za program u području sporta. 
Ostali dio utrošit će se na jesenske turnire. 

 
 
  
 
AD 4 
 
Na adresu MO Škurinjska Draga stigao je dopis Rijeka prometa u kojem se kaže da je dio 
sredstava prioriteta za 2011. godinu ostalo nerasporeñeno.  
 
 
Zaključak 
 

• Rijeka prometu poslati dopis sa traženjem da se ostatak sredstava iz 2011. godine 
utrošiti na način da se započne sa sanacijom ostatka prostora ispod zaobilaznice te 
napomenom da se i za 2012. godinu planira ureñenje toga dijela pa je potrebno 
prostor ureñivati po fazama. 

 
 
 
AD 5 
 
O ekološkoj akciji 23. travnja u Ulici Mihačeva draga koja je izvedena u suradnji s Mjesnim 
odborom Pehlin i Udrugom Aškalija govorila tajnica, te nazočnim članovima Vijeća uručila  
izvješća o toj akciji. 



  

 
 
AD 6 
 
Razno 
 
Članovima Vijeća predočeni su 
 
 
E-mailovi grañana Ive Torića koji su stigli na adresu Mjesnog odbora Vijeća, te o tome donijeli  
  
 
Zaključak   
 
 

• Vijećnici su razmotrili e-mailove te se složili da dopis koji je pročitao predsjednik 
Vijeća bude upućen grañaninu Ivi Toriću  i ostalim nadležnim službama u Gradu 
Rijeci. 

 
 
 

Zahtjev Aiše Jokić, Lipa 16 
 
 
Zaključak  
 

• Uputiti dopis Rijeka prometu, Komunalnom redarstvu, Energu u kojem će se tražiti 
da se preispitaju navodi iz zahtjeva stranke, procijeni realna opasnost za grañane te 
sanira predmetni potporni zid, odnosno da se pronañe zadovoljavajuće rješenje.  

 
 
Zahtjev Mirele Majdandži  
 
 
Zaključak 
 
 

• Pozvati gospoñu Majdandži da konkretno kaže kakvu je akciju imala na umu i da li 
ju je spremna izvesti. Ako se ima na umu akcija čišćenja Mjesni odbor će se 
maksimalno potruditi da svojim učešćem da doprinos uspjehu akcije, s time da je 
prethodno potrebno okupiti volontere koji će akciju izvesti.  Vijeće naglašava da je 
u planu izgradnja novoga vrtića na našem terenu pa će u bliskoj budućnosti djeci 
zasigurno biti omogućeno da borave u ljepšem i primjerenijem prostoru. 

 
 
Zahtjev Udruge Oaza za beskućnike i socijalno ugrožene osobe za besplatno korištenje prostora 
Mjesnog odbora  
 
 
Zaključak 
 
 

• Odobrava se Udruzi Oaza besplatno korištenje prostora Mjesnog odbora za pripremu 
djece za polazak u osnovnu školu iz nužnog smještaja Grada prema traženju u 
Zahtjevu. 

 
 
 
Sjednica je završila u 18,30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 



  

 
 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednk VMO Škurinjska Draga: 
 

               Dragana Ivošević                          Pavao Mataija 
 
 
 

 

 
 
 

 


